
Protokół Nr 215
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 5 kwietnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1445
. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowieZarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu

i przeprowadzeniu postępowań o udzielenie zamówień publicznych

oraz udzielenie pełnomocnictwa w ramach Staropolskiej Grupy

Zakupowej na zakup energii elektrycznej na 2023 rok,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,

c) ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków Funduszu Pomocy na 2022 rok.

3. Przyjęcie struktury Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2021 rok.

4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.
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Ad.2
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu

w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu

i przeprowadzeniu postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz
udzielenie pełnomocnictwa w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej na
zakup energii elektrycznej na 2023 rok. Poinformowała Zarząd, że

kolejnym etapem będzie podpisanie porozumienia, przewidziane na jutro,

na godz. 14°°. Nadmieniła , że projekt porozumienia został zaopiniowany
przez Radcę Prawnego. Zamawiającym będzie Lider Projektu - Powiat

Starachowicki. Odczytała projekt uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/2022 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
Oznajmiła, że główne zmiany w planie polegają na zwiększeniu dochodów

o środki pochodzące z Funduszu Pomocy dla uchodźców z Ukrainy
w kwocie 1 384 870 zł. Druga większa zmiana dotyczy rozwiązania

rezerwy celowej na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą

w wysokości 90 000 zł z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej dla
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich. Nadmieniła, że

wstępna analiza rachunków wykazała, że rachunki za energię elektryczną

w szkole będą w przybliżonych kwotach. Nadmieniła, że na dzień

dzisiejszy nie ma innej możliwości, jak rozwiązanie rezerwy celowej.
Podkreśliła, że nie mamy wiedzy w zakresie arkuszy organizacji szkół

i placówek oświatowych. Ponadto zapowiadane są podwyżki płac dla
pracowników pedagogicznych, które spowodują wzrost dodatków dla

nauczycieli .

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2022 w przedmiotowej sprawie.
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c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów
wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że

Zarząd jest zobowiązanydo przygotowania planu dochodów dla środków

w ramach Funduszu Pomocy dla cudzoziemców przybywających

z Ukrainy. Plan zawiera kwotę 1 354 870 zł z przeznaczeniem na zakup
usług, zakwaterowanie i całodzienne wyżywienie.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 36/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3
Naczelnik Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pan Radosław

Lachowski przedstawił propozycję struktury Raportu o stanie Powiatu
Koneckiego za 2021 rok. Poinformował, że w porównaniu do struktury
z poprzedniego roku, bieżąca różni się usunięciem rozdziału dotyczącego

realizacji Strategii rozwoju Powiatu Koneckiego. Zaproponował pozostawienie
informacji dotyczącej strategii.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy pozostawienie
informacji jest konieczne.

Naczelnik Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pan Radosław

Lachowski odpowiedział, że zależy to od Zarządu. Poinformował, że strategia
rozwoju powiatu wygasła na 2020 roku. Dawniej strategia była wymogiem
koniecznym w związku z aplikowaniem o środki ze źródeł zewnętrznych.

Obecnie nie ma takiego wymogu.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął propozycję struktury Raportu o stanie Powiatu Koneckiego
za 2021 rok przedstawioną przez Naczelnika Wydz. Ol.
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Ad. 4
W sprawach różnych:

./ Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik wniósł o zainicjowanie prac
związanych z przygotowaniem Strategii rozwoju Powiatu Koneckiego na
najbliższe lata.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1510 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

........................\l~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

;l
................U .
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